
 

 

SA.0002.1.2014 

Protokół nr XXXV/14 

z sesji Rady Gminy Goleszów 

odbytej w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Goleszowie w dniu 29 stycznia 2014 r. 

 

Obecni: 

 15 radnych według załączonej listy obecności. 

 sołtysi według załączonej listy obecności 

 pracownicy Urzędu Gminy; Wójt Gminy Krzysztof Glajcar, zastępca skarbnika Barbara 

Korzeniewska, sekretarz Gminy Bogusława Podżorska,  

 inni: radni powiatowi Jarosław Bodak i Jerzy Sikora, dyrektor Gminnego Ośrodka 

Kultury Lidia Lankocz, dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej Alicja Danel-Ozga. 

Listy obecności radnych oraz sołtysów stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Ad.1. Otwarcie XXXV sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie radnych 

i zaproszonych gości. 

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka o godzinie 15.00 otworzył sesję słowami: 

"otwieram XXXV sesję Rady Gminy Goleszów". Przywitał radnych, zaproszonych gości, 

sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy. 

 

Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka oświadczył, że zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczą wszyscy radni. 

 

Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

Porządek obrad został radnym dostarczony przed sesją i przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XXXV sesji Rady Gminy Goleszowie, przywitanie radnych i zaproszonych 

gości.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
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3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy. 

5. Informacja o pracach komisji w okresie między sesjami. 

6. Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

9. Przyjęcie sprawozdań z prac komisji stałych Rady Gminy w 2013 roku. 

10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

10.1. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2014-2023 

10.2. zmiany budżetu gminy na 2014 rok  

10.3. pozbawienia statusu pomnika przyrody 

10.4. nadania nazw ulic we wsiach Cisownica i Goleszów 

10.5. nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi Kultury 

10.6. nadania statutu Gminnej Bibliotece Publicznej 

11. Wolne wnioski. 

12. Informacje. 

13. Zakończenie XXXV sesji Rady Gminy Goleszów. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z zapytaniem o wnioski w sprawie 

zmiany zaproponowanego porządku obrad i tak; 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar złożył wniosek o wykreślenie z porządku obrad punktu 

10.4. dotyczącego rozparzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulic we wsiach 

Cisownica i Goleszów. Wójt stwierdził, że po posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa, na którym opiniowany był projekt, do urzędu wpłynęła 

informacja o tym, że jeden z mieszkańców planuje zaskarżenie uchwały w przypadku 

podjęcia jej w przedstawionej formie.  

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka zawnioskował o wprowadzenie projektu 

uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych w zakresie dożywiania 

w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych  dla 

osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania 

„Pomoc państwa w zakresie dożywiania na lata 2014 -2020”. Przewodniczący dodał, że 



Protokół nr XXXV/14 z sesji Rady Gminy Goleszów odbytej w dniu 29 stycznia 2014 r.  strona 3 
 

 

projekt ten został zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. Głos w tej sprawie 

zabrała jeszcze autorka projektu kierownik Gminnego Ośrodka Kultury Krystyna Klimus. 

Wyjaśniła ona, że obecnie obowiązujący wieloletni program wspierania finansowego gmin 

w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania na lata 2014 – 2020„ 

wprowadzony Uchwałą Nr 221 Rady Ministrów z dnia 10 grudnia 2013 r. nie daje 

możliwości udzielania pomocy osobom i rodzinom przekraczającym kryterium dochodowe 

zgodnie z art. 8 ustawy o pomocy społecznej. W latach 2005-2013 obowiązywała ustawa 

i zmieniające rozporządzenia, obecnie taką możliwość daje podjęcie przedstawionej uchwały. 

W związku ze zmianami od stycznia 2014 r. obecnie dożywianych jest 19% w stosunku do 

miesiąca grudnia 2013 r., dlatego zasadnym jest podjęcie przedstawionej uchwały aby 

pomocą w formie dożywiania objąć rodziny i osoby w liczbie przybliżonej do lat 

poprzednich. 

Nikt z obecnych nie wniósł innych wniosków o zmianę porządku obrad.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek wójta o zdjęcie z porządku obrad punktu 

10.4. W głosowaniu udział brało 15 radnych 

„Za” przyjęciem wniosku głosowało: 15 radnych 

„Przeciw” głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

 

Kolejno przegłosowano wniosek złożony przez Przewodniczącego Rady Gminy. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych 

„Za” przyjęciem wniosku głosowało: 15 radnych 

„Przeciw” głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka poinformował, że nowy projekt uchwały 

zostanie rozpatrzony jak punkt 10.4. 

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XXXV sesji Rady Gminy Goleszowie, przywitanie radnych i zaproszonych 

gości.  
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2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy. 

5. Informacja o pracach komisji w okresie między sesjami. 

6. Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

9. Przyjęcie sprawozdań z prac komisji stałych Rady Gminy w 2013 roku. 

10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

10.1. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2014-2023 

10.2. zmiany budżetu gminy na 2014 rok  

10.3. pozbawienia statusu pomnika przyrody 

10.4. określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych w zakresie dożywiania w formie 

posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych  dla 

osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie 

dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania na lata 2014 -2020” 

10.5. nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi Kultury 

10.6. nadania statutu Gminnej Bibliotece Publicznej 

11. Wolne wnioski. 

12. Informacje. 

13. Zakończenie XXXV sesji Rady Gminy Goleszów. 

 

Ad.4. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy. 

Protokół z trzydziestej czwartej sesji Rady Gminy Goleszów odbytej 30 grudnia 2013 r. był 

wyłożony do wglądu w biurze rady i wystawiony w Biuletynie Informacji Publicznej.  

Nikt z radnych, w statutowym terminie, nie wniósł uwag do przedstawionego protokołu. 

Wobec powyższego przewodniczący Rady Gminy uznał, że protokół został przyjęty przez 

aklamację. 
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Ad.5. Informacja o pracach komisji w okresie między sesjami. 

Wnioski i opinie z prac komisji kolejno przedstawili: 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Ludwika Czyż 

poinformowała, że Komisja obradowała 20 stycznia. Rozpoczęto od wizji lokalnej 

w oddziałach przedszkolnych w Kisielowie, Cisownicy oraz w Bażanowicach. Zapoznano się 

tam z warunkami pracy, nauki i zabawy. Powzięto informacje o liczbie dzieci korzystających 

z oddziałów i liczbie zatrudnionych tam nauczycieli. Komisja zauważyła zły stan budynku 

przedszkola w Bażanowicach. Zgłoszono, że cieknie tam rynna, odpada tynk, a nowe okno 

jest nieotynkowane. Zapoznano się także z informacjami na temat zaplanowanych na czas 

ferii zajęć organizowanych przez szkoły, GOPS oraz GOK. Przyjęto sprawozdanie 

z działalności Komisji w 2013 roku, a w sprawach bieżących przedyskutowano kwestię 

odpłatności za wynajmem sal gimnastycznych w szkołach. Uznano, że sprawa ta musi zostać 

uporządkowana i zawnioskowano o wstępne opracowanie tematu przez pracowników urzędu 

i przedstawienie jej na kolejnym posiedzeniu Komisji.  

Podniesiono także kwestię pozyskiwania środków finansowych przez dyrektorów szkół. 

Komisja zastanawiała się czy możliwym jest, by środki pozyskane przez dyrektorów np. 

z wynajmu ogrodzenia na reklamy może wracać do budżetu szkół.  Zastępca wójta 

zobowiązał się do przeanalizowania tego zagadnienia po zebraniu wszystkich potrzebnych 

danych.  

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję, w której nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Kolejno przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Karol Lipowczan powiadomił, że członkowie Komisji 22 stycznia zapoznali się 

z ternem firmy EKOM w Ogrodzonej i zasadami zagospodarowania odpadów 

obowiązującymi w firmie. Efektem wizyty był wniosek, by na najbliższych zebraniach 

wiejskich poinformować mieszkańców o dopuszczalności zamiany kolorów worków na 

odpady oraz skonsultować z mieszkańcami kwestię ustawienia dzwonów na odpady. Przyjęto 

sprawozdanie z działalności Komisji w 2013 roku i zaopiniowano projekty uchwał 

przygotowane na dzisiejszą sesję. 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję, w której nikt nie zabrał 

głosu. 
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Następnie przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Janina Wantulok poinformowała, że 

Komisja obradowała 23 stycznia 2014 r. Na posiedzeniu przyjęto sprawozdanie z działalności 

Komisji w 2013 roku oraz przeanalizowano wnioski postawione w 2013 roku i sposób ich 

realizacji. Wnioski zostały zrealizowane bądź są w trakcie realizacji – tak jak np. wnioski 

z kontroli referatu komunalnego urzędu gminy. Komisja uznała, że w marcu zwróci się do 

kierownika referatu z prośbą o przedstawienie sposobu realizacji tych wniosków. W tematyce 

bieżącej postawiono wniosek w sprawie o udostępnienie na lutowym posiedzeniu protokołów 

z okresowego przeglądu technicznego budynku świetlicy gminnej w Lesznej Górnej z lat 

2012 i 2013.  

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję, w której nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Jako ostatni w tym punkcie głos zabrał przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji 

Leszek Szlauer. Na posiedzeniu, które odbyło się 28 stycznia prócz zaopiniowania projektów 

uchwał, przyjęto sprawozdanie z działalności Komisji Finansów i Inwestycji w 2013 r. 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję, w której nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Ad.6. Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar  poinformował o tym, że wyznaczone zostały terminy zebrań 

wiejskich. Ogłoszone one zostały na stronie www.goleszow.pl 

Kolejno przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka poinformował, o tym że brał udział 

w walnym zgromadzeniu OSP w Cisownicy.  

 

Ad.7. Interpelacje i zapytania radnych. 

W okresie pomiędzy sesjami do biura Rady Gminy nie wpłynęła żadna interpelacja. 

Z zapytaniami wystąpili: 

Radny Leszek Szlauer zapytał o liczbę osób, które nie wyraziły zgodny na nadanie nazw ulic 

w Cisownicy? 

Radny Dariusz Orawiec zapytał o to, czy z Urzędu wyszło pismo w sprawie znaków 

drogowych w Kozakowicach? Wówczas przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka 
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zwrócił uwagę, no to, że niektóre pytania czy wnioski stawiane przez radnych są mało 

precyzyjne, gdyż zapis w protokole o „sprawie znaków w Kozakowicach” jest dla czytającego 

protokół niezrozumiały.  

Kolejno radny Leonard Musioł zapytał o to, na jakim etapie załatwienia są kwestie: walącej 

się stodoły przy ul. Sportowej w Puńcowie oraz samowolki budowlanej dotyczącej płotu na 

ul. Granicznej w Puńcowie? 

 

Ad.8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar udzielając odpowiedzi radnemu Leszkowi Szlauerowi 

poinformował, że dwie osoby w Cisownicy nie zgadzają się na wprowadzenie nazewnictwa 

ulic, z czego jedna zapowiedziała zaskarżenie uchwały. Zaskarżenie uchwały może 

skutkować jej unieważnieniem przez wojewodę, wówczas osoby, które wymieniłby już 

dokumenty (w czasie pomiędzy wejściem w życie uchwały a jej unieważnianiem) byłby 

zmuszone do ponownej wymiany dokumentów. Chcą uniknąć takiej sytuacji projekt uchwały 

zostanie przedstawiony radnym ponownie w kwietniu, ale będzie wchodzić w życie 1 stycznia 

2015 r. Następnie, zwracając się do radnego Dariusza Orawca Wójt Gminy stwierdził, że 

odpowiedzi na temat znaku drogowego w Kozakowicach udzieli w dalszej części sesji, po 

konsultacji z pracownikiem gminy lub informacji takiej udzieli radnemu telefonicznie 

w najbliższych dniach. 

Następnie sekretarz gminy Bogusława Podżorska omówiła kwestię walącej się stodoły przy 

ul. Sportowej w Puńcowie. Poinformowała, że prezes Rolniczego Kombinatu Spółdzielczego 

w Goleszowie zapowiedział złożenie wniosku do sądu o jej zasiedzenie. W przypadku 

negatywnej dla RKS decyzji sądu w tej sprawie wniosek o zasiedzenie będzie można złożyć 

z urzędu. Niestety wniosków tych nie można złożyć równolegle. Sekretarz poinformowała 

także, że koszt takiego wniosku to 3000 zł.  

 

Ad.9. Przyjęcie sprawozdań z prac komisji stałych Rady Gminy w 2013 roku. 

Każda z Komisji stałych Rady Gminy na styczniowym posiedzeniu przyjęła sprawozdanie ze 

swej działalności w 2013 roku. Sprawozdania te zostały dostarczone radnym przed sesją.  

Wobec braku głosów sprzeciwu co do ich przyjęcia, przewodniczący Rady Gminy stwierdził, 

że wszystkie sprawozdania zostały przyjęte przez aklamację.  

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjne stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia  stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa  stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Finansów i Inwestycji stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

 

Ad.10.Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

Projekty wszystkich uchwał zostały dostarczone radnym przed sesją.  

10.1.zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2014-2023 – projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. Opinia 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka otworzył dyskusję, a wobec braku głosów 

w dyskusji poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.1.2014 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Goleszów na lata 2014-2023 została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych 

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

10.2. zmian budżetu Gminy na 2014 rok – projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 

przez Komisję Finansów i Inwestycji. Opinia stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka otworzył dyskusję, a wobec braku głosów 

w dyskusji poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.2.2014 w sprawie zmian budżetu Gminy na 2014 rok została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych 

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radnych  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
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10.3. pozbawienia statusu pomnika przyrody – projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

Opinia stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka otworzył dyskusję, a wobec braku głosów 

w dyskusji poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.3.2014 w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych 

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

10.4. określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych w zakresie dożywiania w formie 

posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych  dla osób 

objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania 

„Pomoc państwa w zakresie dożywiania na lata 2014 -2020”– projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. Opinia stanowi załącznik nr 

13 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka otworzył dyskusję, a wobec braku głosów 

w dyskusji poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.4.2014 w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych 

w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych  dla osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin 

w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania na lata 2014 -2020” została 

podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych 

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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10.5. nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi Kultury - projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia. Opinia stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka otworzył dyskusję, a wobec braku głosów 

w dyskusji poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.5.2014 w sprawie nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi Kultury została 

podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych 

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

10.6. nadania statutu Gminnej Bibliotece Publicznej - projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia. Opinia stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka otworzył dyskusję, a wobec braku głosów 

w dyskusji poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.6.2014 w sprawie nadania statutu Gminnej Bibliotece Publicznej została 

podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych 

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad.11. Wolne wnioski. 

W tym punkcie porządku obrad głos zabrali: 

Radny Bogusław Konecki stwierdził, iż kilka lat temu zebrano deklaracje o nazwach dla ulic 

w Cisownicy, a sporna ulica miała otrzymać inną nazwę niż przedstawioną w projekcie 

uchwały. Radny zawnioskował o zaprezentowanie projektu uchwały o nazewnictwie ulic na 

najbliższym zebraniu wiejskim w Cisownicy. Złożył także wniosek do obecnego na sesji 
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radnego powiatowego w sprawie ograniczenia prędkości na zakręcie w Bażanowicach pod 

mleczarnią lub pokrycie zakrętu szorstką nawierzchnią.  

Na ten głos zareagował przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka, twierdząc, że 

wnioski takie nie powinny być kierowane do radnego powiatowego, ale do wójta gminy, 

który winien wystąpić w tej sprawie do starostwa powiatowego.  

Sołtys Grażyna Foltyn-Skutek zaapelowała by nadając nowe nazwy ulic nie powtarzać 

nazw, które funkcjonują już w innych wsiach gminy. Wójt Gminy dodał, że nazwa spornej 

ulicy została zmieniona dlatego, iż proponowana przez mieszkańca Cisownicy nazwa 

funkcjonuje już w 5 wsiach.  

Sołtys Jan Polok poparł wniosek o ograniczenie prędkości na zakręcie w Bażanowicach pod 

mleczarnią. Odniósł się także do wniosku z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa w sprawie konsultacji z mieszkańcami o ponownym 

ustawieniu dzwonów na odpady. Sołtys uznał, że wokół dzwonów zawsze tworzyły się 

wysypiska śmieci, a po ich likwidacji ten problem zniknął. Sołtys wyraził sprzeciw wobec ich 

ponownego instalowania.  

Radny powiatowy Jarosław Bodak zwrócił się do autora uchwały w sprawie nadania statutu 

Gminnemu Ośrodkowi Kultury o interpretację zapisu mówiącego o tym, że terenem działania 

GOK jest Gmina Goleszów. Radny pytał także jak taki zapis ma się do faktu, że zespół 

prowadzony przez GOK występuje za granicą.  Zaapelował także, o to „by fundusze dla 

GOKu były na odpowiednim poziomie”.  

W tym momencie przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka odpowiedział, że kwestia 

zapisu dotyczącego terenu działania GOK była dyskutowana  na Komisji Edukacji, Kultury, 

Sportu i Ochrony Zdrowia. Potwierdziła to przewodnicząca Komisji Ludwika Czyż 

i stwierdziła, że po sesji może przedstawić wszystkim zainteresowanym stanowisko Komisji.   

Radny Karol Lipowczan przypomniał, że droga przez Kozakowice została zaprojektowana 

na nacisk 15 ton, co znacznie zwiększyło koszty jej budowy. Jeżeli teraz drogą tą mogą 

poruszać się pojazdy do 8 ton, to znaczy że można było drogę tą wybudować taniej. Radny 

wyraził także swe zadowolenie z faktu przystąpienia do projektu dotyczącego remontu 

świetlicy w Lesznej Górnej i dodał, że kosztorys na te prace musi zostać wykonany na bardzo 

realne kwoty. Odniósł się także do wypowiedzi radnego Jarosława Bodaka twierdząc, że 

GOK działa podobnie do firmy, które mają działalność w gminie mogą wykonywać usługi na 

terenie całego kraju jak i poza jego granicami.  
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Krzysztof Kohut oświadczył, że walczył o zniesienie 

znaku zakazującego wjazdu na drogę w Kozakowicach samochodom cięższym niż 8 ton, ale 

na jednym z zebrań wiejskich radny Jarosław Bodak „zmuszał ludzi do głosowania 

o zostawienie znaku”.  

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka zwrócił się do wójta gminy z pytaniem o 

to czy z urzędu wyszło już pismo w sprawie zniesienia znaku ograniczającego tonaż na 

drodze w Kozakowicach? Wójt Gminy odpowiedział przecząco.  

Ponownie głos zabrał jeszcze radny Karol Lipowczan twierdząc, że należy przeanalizować 

wnioski składane na sesji i sposób ich realizacji.  

 

Ad. 12. Informacje. 

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka poinformował, że Sejmik Województwa 

Śląskiego ogłosił rok 2014 rokiem Henryka Sławika – uchwała w tej sprawie stanowi 

załącznik nr 19 do protokołu.  

Przewodniczący podał także proponowane terminy lutowych posiedzeń Komisji i tak; 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia – 17.02 

Komisja Rewizyjna – 18.02 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa – 19.02 

Komisja Finansów i Inwestycji – 25.02 

Sesja – 26.02 

 

Następnie radny powiatowy Jarosław Bodak poinformował o złożonych przez niego 

wnioskach i interpelacjach dotyczących między innymi postawienia słupów przy ul 

Grabowej, przepustu w Goleszowie Równi uzupełnienia pobocza w Lesznej, odwodnienia na 

ul. Grabowej i na zakręcie w Bażanowicach. 

 



Protokół nr XXXV/14 z sesji Rady Gminy Goleszów odbytej w dniu 29 stycznia 2014 r.  strona 13 
 

 

Ad.13. Zakończenie XXXV sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Kazimierz 

Wisełka o godz. 1650 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam XXXV sesję Rady 

Gminy Goleszów”. 

 

Na tym protokół zakończono.   

Protokołowała: 

podinspektor ds. obsługi Rady Gminy  Aleksandra Duda 

 


